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Vragen van de leden Ronnes en Rog (beiden CDA) aan de Minister voor 
Wonen en Rijksdienst over het bericht dat Amsterdamse studenten te veel 
huur betalen (ingezonden 18 mei 2016). 

Vraag 1
Kent u het bericht dat «Bijna 88 procent van de Amsterdamse studenten een 
hogere huur betaalt dan volgens het wettelijk puntensysteem voor huurprij-
zen is toegestaan»?1 

Vraag 2
Deelt u de visie dat een dergelijke overschrijding niet alleen onjuist maar ook 
ongewenst is? Zo ja, welke stappen gaat u ondernemen om hieraan een 
einde te maken? 

Vraag 3
Wilt u in overleg treden met de Landelijke Studentenvakbond (LSVb) om deze 
problematiek te bespreken en de Kamer over de resultaten informeren? 

Vraag 4
Kunt u aangeven wat de effecten zijn van het betalen van te veel huur op het 
leengedrag van studenten in het kader van het leenstelsel? Is bekend of 
studenten meer gaan lenen om hun te hoge huur te kunnen betalen? Zo, nee 
bent u bereid daar onderzoek naar te doen? 

Vraag 5
Is bekend of deze problematiek ook in andere studentensteden speelt? Zo ja, 
kunt u daarvan een overzicht geven?

1 http://www.parool.nl/amsterdam/-88-procent-amsterdamse-studenten-betaalt-te-veel-
huur~a4302136/
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